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با پیشرفت 50 درصدی پروژه های 
توسعه محله ای منطقه یک به نیمه 

راه رسید
پروژه های توسعه محله ای شهرداری منطقه یک با 
هدف ساماندهی و بهینه سازی محیط های شهری 
و کســب رضایتمندی شــهروندان به پیشــرفت 

فیزیکی ۵۰ درصدی رسید.
 به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه یک، 
سید مهدی صباغ شهردار منطقه یک تهران گفت: 
امســال ۱۰۴ پروژه توسعه محله ای در حوزه های 
عمرانی، ترافیکی و خدمات شهری با اعتباری بالغ 
بر ۱۱۷ میلیارد تومان در حال اجراست که با ۵۰ 
درصد پیشــرفت فیزیکی بالغ بر ۳۵ پروژه خاتمه 

یافته و ۴۹ پروژه نیز فعال است.
او افــزود: در حــوزه عمرانــی جدول گــذاری و 
نهرســازی، پخــش آســفالت، مرمــت و اجرای 
دیواره هــای ســنگی، پیاده روســازی و در حوزه 
خدمات شــهری، مرمت آبنماهــا، نصب برج های 
نوری و روشنایی، بازسازی سرویس های بهداشتی، 
بازپیرایی بوســتان ها و در حوزه ترافیکی، اصلاح 
هندسی معابر، نصب حفاظ، تثبیت خشک چینی 
و نیوجرســی و... از جمله اقداماتی اســت که در 
قالب پروژه های توسعه محله ای در حال اجراست.

 3 واحد صنفی آلاینده 
 زیست محیطی و مزاحم

محله فرحزاد تعطیل شد
معاون خدمات شهری  و محیط زیست شهرداری 
منطقه۲ گفت:  واحدهای صنفی آلاینده و مزاحم 
محلــه فرحزاد مطابق با  بنــد ۲۰ ماده ۵۵ قانون 

شهرداری ها تعطیل شد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه۲ ، علی 
اصغر طاهری با اشــاره به اینکه این تعطیلی ها با 
اســتناد به بند ۲۰ ماده ۵۵ قانون شهرداری ها و 
با اخذ مجوز از کمیســیون جمع آوری مشــاغل 
مزاحــم و واحدهای آلاینده انجام می شــود،گفت 
:۳واحد صافکاری و نقاشی که بافعالیت در یکی از 
معابر کم عرض خیابان آبشار محله  فرحزاد ،ضمن 
ایجاد آلودگی بصری و زیســت محیطی با فعالیت 
در حاشــیه خیابان  ، ســبب ایجاد  گره ترافیکی 
درمحل گردیده  و موجب نارضایتی شــهروندان 

شده بود.
وی افــزود: فعالیت این واحدهــای صنفی برابر با 
بنــد ۲۰ ماده ۵۵ قانــون شــهرداریها متوقف و 
درچارچــوب اجرای طــرح  ســاماندهی روددره 

فرحزاد  جهت تعریض معبر تملک شد.
معاون شــهردار منطقه ۲ گفت: هدایت پســاب 
ناشــی از فعالیت نقاشــی اتومبیل، به سوی رود 
دره فرحــزاد موجب  ایجاد آلودگی های زیســت 
محیطی درمحل شــده بود که ایــن  اقدام گامی 

موثر در  حفظ منابع طبیعی  است.

بوستان افرا در منطقه 19 با پساب 
تصفیه شده آبیاری می شود

  

عملیات لوله گذاری انتقال پساب تصفیه شده در 
حد فاصل تصفیه خانه خلیج فارس تا بوستان افرا  
بــه طول هزار و ۱۰۰ متر به منظور آبیاری فضای 

سبز بوستان افرا انجام شد.
به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه ۱۹، 
حســین اخگر پور سرپرست شــهرداری منطقه 
گفت: بــه منظور صرفه جویــی در مصرف آب و 
جلوگیری از برداشت بی رویه از چاه ها، با توجه به 
مجاورت بوستان جنگلی افرا با تصفیه خانه خلیج 
فارس طرح انتقال آب از تصفیه خانه به بوســتان 

افرا به مرحله اجرا رسید.
این مسئول افزود: عملیات لوله گذاری با لوله پلی 
اتیلن سایز ۲۰۰ میلی متر و به طول تقریبی هزار 
و ۱۰۰ متر از تصفیه خانه به بوســتان افرا انجام و 
براســاس این طرح قابلیت انتقال روزانه ۳۰۰ متر 
مکعب آب از تصفیه خانه تا مخزن ذخیره پســاب 

تصفیه شده در بوستان افرا فراهم می شود.
وی ادامــه داد: آب از تصفیه خانــه خلیج فارس 
به مخزن موجود در بوســتان افرا پمپاژ و ســپس 
از ایســتگاه پمپاژ احداثی به قســمت های دیگر 

بوستان هدایت خواهد شد.
سرپرست شــهرداری منطقه بیان کرد: به منظور 
انتقــال آب تصفیه خانه به بوســتان افرا اقداماتی 
چون کاتر زنی در قســمت هایی از مسیر، حفاری 
در مسیر فضای سبز، پلیت گذاری در عرض معابر 
برای عبور وســایل نقلیه و غلاف گــذاری با لوله 
پلی اتیلن ســایز ۴۰۰ در عــرض معابر و ... انجام 

شده است.

خبر

قابل توجه شهروندان محترم نواحی زاهدان، 
زابل، خاش و سراوان؛

 سهمیه نفت سفید مرحله سیزدهم
 در منطقه زاهدان اعلام شد

 

ســهمیه نفت ســفید به مقــدار ۳۰۰ لیتر، جهت 
خانوارهای مصــرف کننده نفت ســفید ) فاقد گاز 
شــهری( در شهرســتانهای زاهدان، میرجاوه، زابل، 
زهــک، هیرمند، هامــون، نیمروز، خــاش، تفتان، 
ســراوان، مهرستان، سیب و ســوران و گلشن اعلام 
شــد.به گزارش روابط عمومی شــرکت ملی پخش 
فــرآورده هــای نفتی منطقــه زاهدان؛ بــه اطلاع 
شــهروندان محترم مصــرف کننده نفت ســفید ) 
فاقد گاز شــهری( شهرســتانهای زاهدان، میرجاوه، 
زابل، زهک، هیرمند، هامون، نیمروز، خاش، تفتان، 
سراوان، مهرستان، ســیب و سوران و گلشن اعم از 
شهری، روستایی و عشایری می رساند؛ سهمیه نفت 
سفید مرحله سیزدهم به مقدار ۳۰۰ لیتر به منظور 
ذخیره سازی زمســتانی خانوارهای منطقه از تاریخ 
۱۴۰۳/۰۵/۲۵ اعلام میگردد و تا تاریخ ۱۴۰۳/۷/۳۰  
دارای اعتبار می باشد. خانوارهای محترم می توانند 
ســهمیه مذکور را از فروشندگی های محل سکونت 
خود دریافت نمایند.شایان ذکر است سهمیه اعلامی 
به نقاط گازرسانی شده شهر زاهدان تعلق نمی گیرد.

خبر

 بررسی برنامه های وزیر پیشنهادی خارجه
 به چالش دیپلماسی و میدان تبدیل شد

 نقد ظریف و عراقچی
 با کروکی برجام

راهبردهای عراقچی برای وزارت خارجه
در همین حــال دیروز در نوبت عصر عراقچی پشــت 
تریبون مجلس قــرار گرفت و راهبردهای خود را برای 
وزارت امورخارجه ارائه داد. او گفت: به برکت مولفه های 
قدرت در عرصه های مختلف،  اکنــون »تراز راهبردی 
ایــران« در منطقــه و فرامنطقه ارتقاء فــوق العاده ای 
یافته اســت. دستگاه دیپلماســی باید این دستاورد را 
پاس بدارد، بر آن بیفزاید. وی افزود: برای تولید ثروت، 
سیاست خارجی باید در مدار پیشرفت اقتصادی کشور 
قرار گیرد و همسو با اهداف برنامه هفتم توسعه حرکت 
کند. بدین منظور، تمامی ظرفیت های دیپلماسی برای 
کسب ســهم شایســته از بازارهای جهانی، گشایش 
مسیرهای جدید، مانع زدایی، تسهیل گری و امیدبخشی 
بــه فعالان اقتصادی اعم از دولتــی و خصوصی به کار 

گرفته خواهند شد.
عراقچی در ادامه عنوان کرد: سیاســت خارجی ما باید 
حضور فعال و اثرگذار در برابر امواج و حوادث منطقه ای 
و جهانی داشته باشد. این وظیفه ای است که مقام معظم 
رهبری در ســخنرانی روز تنفیذ بر ما تکلیف فرمودند. 
وزارت امور خارجه دولت چهاردهم کنشگرانه، فعالانه و 
اثرگذار به ایفای نقش در عرصه های منطقه ای و جهانی 

خواهد پرداخت و هرگز منفعل نخواهد بود.
وی حســن همســایگی را به عنوان محور کاری خود 
مطرح و تاکید کرد: سیاست حسن همسایگی همچنان 
با قوت به پیش خواهد رفت و تلاش می شــود فرصت 
های عظیم سیاسی و اقتصادی در حوزه همسایگان به 

ثمربخشی منجر شوند.
وزیر پیشــنهادی امور خارجه اظهار کرد: چین، روسیه 
و دیگر کشورهایی که در زمان سختی و تحریم همراه 
ما بوده اند، قدرت هــای نوظهور و عرصه های جدید در 
آفریقا، آمریکای لاتین و شــرق آسیا در اولویت روابط 

خارجی دولت چهاردهم قرار دارند.
عراقچی در مورد مناســبات با اروپا هم گفت: اگر اروپا 
رفتارهای نادرست و خصمانه خود را نسبت به جمهوری 
اســلامی ایران اصلاح کند، در فهرست اولویت های ما 
قرار خواهد گرفت و بالاخره، سیاست ما در مورد آمریکا، 
سیاســت »مدیریت تخاصم« خواهد بــود و نه »رفع 

تخاصم.«
عراقچــی هم چنین گفــت که وزارت امــور خارجه از 
تکلیف دیگر خود برای برطــرف کردن تحریم ها نیز 
غفلت نخواهد کرد و با بهره گیری از تجربیات گذشته، 
در انجام این تکلیف نه تعجیل خواهد شــد و نه به دام 

مذاکرات فرسایشی خواهیم افتاد.

ادامه از صفحه 2

مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای البرز گفت: 
طبق معیارهــای جهانی اگــر در منطقه ای 
سالانه بیش از چهار میلیمتر فرونشست وجود 
داشته باشــد وضعیت بحرانی اعلام می شود. 
در البــرز به طور متوســط ۶۰ میلیمتر و در 
مناطقی چون نظرآباد، چهارباغ و هشــتگرد 

۲۸۰ میلیمتر در سال فرونشست داریم.
به گزارش ایســنا، داوود نجفیان روز یکشنبه 
۲۸ مرداد ماه در نشســت خبری با اصحاب 
رسانه گفت: در اســتان البرز به دلیل تراکم 
بالای جمعیــت و مهاجرت پذیری و افزایش 
روز به روز جمعیت،  ۳۳ درصد از مصرف آب 

به بخش شرب اختصاص دارد.
نجفیــان افزود: ۷۵ درصــد از آب مورد نیاز 
اســتان از طریق منابع زیرزمینی و فقط ۲۵ 
درصد از منابع ســطحی تأمین می شود. این 
وضعیت وابستگی استان به آبخوان ها را نشان 
می دهد و اگــر ســفره های زیرزمینی دچار 
مشــکل شــود چالش بزرگی در تأمین آب 

استان به وجود خواهد آمد.
این مســئول در ادامه به برداشــت بیش از 
ظرفیت آب از منابع زیرزمینی اشاره و اعلام 
کرد: سالانه در استان ۸۰ میلیون مترمکعب 
بیــش از ظرفیت برداشــت می شــود و این 
اضافه برداشــت ما را با کســری ۱.۵ میلیارد 
مترمکعبی مواجه کرده که هیچ چشــم انداز 

روشنی هم برای جبران آن وجود ندارد.
وی افــزود: یکــی از پدیده های ایــن اضافه 
برداشــت فرونشســت زمیــن اســت. طبق 
معیارهــای جهانی اگر در منطقه ای ســالانه 
بیــش از چهــار میلیمتر فرونشســت وجود 

داشته باشــد وضعیت بحرانی اعلام می شود. 
در البــرز به طور متوســط ۶۰ میلیمتر و در 
مناطقی چون نظرآباد، چهارباغ و هشــتگرد 

۲۸۰ میلیمتر در سال فرونشست داریم.
وی با ابراز نگرانی نســبت بــه این وضعیت، 
خاطرنشان کرد: متأســفانه هنوز هم آب به 
دغدغه همگانی تبدیل نشــده اســت و ادامه 

روند فعلی نگران کننده است.
نجفیان خاطرنشــان کرد: این روند علاوه بر 

اینکه تأمین آب برای شــرب و کشاورزی را 
تهدید می کند؛ ممکن است با بحرانی تر کردن 
فرونشست، هزاران میلیارد سرمایه گذاری که 
در استان انجام شده را نیز دچار مشکل کند.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز تصریح 
کرد: در اســتان البــرز حــدود ۸۵۰۰ چاه 
غیرمجاز وجود دارد. تا آخر امســال مسدود 
کردن ۱۷۰۰ چاه برنامه ریزی شده است. یکی 
از اصلی ترین موانع مســدود کردن چاه های 

غیرمجــاز عدم همکاری برخی مســئولان و 
همچنین دلسوزی های بی مورد است.

وی افزود: تعــداد زیادی از چاه های غیرمجاز 
مربوط به باغ ویلاهاســت که مجموعاً حدود 
هفت میلیون مترمکعب آب برداشت می کنند 
و ۲۱۵ میلیــون مترمکعــب هــم از طریق 
برداشت  برای کشــاورزی  چاه های غیرمجاز 
می شــود. اعتقاد ما این اســت که همه این 

چاه ها باید بسته شود.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز: 

۷۵درصدآبموردنیازالبرزازچاهتأمینمیشود

معــاون حفاظت و بهره بــرداری شــرکت آب منطقه ای 
آذربایجان غربی از لایروبــی بیش از ۱۶ کیلومتر از مجاری 

آب های سطحی استان از ابتدای سال تاکنون خبر داد.
بابک نیک نیــا اظهار کرد: با توجه به حساســیت مدیریت 
ســیلاب، ضرورت لایروبی و رفع انســداد نقاط سیل خیز 
و بحرانی جهت آبگذری ایمن ســیلاب و همچنین کاهش 
خطرات ســیل، شــرکت آب منطقه ای آذربایجان غربی با 
عزم و اهتمام ویژه، با اســتفاده از ماشین آلات شرکت آب 
منطقه ای اســتان رفع موانع آبگذری را در دستور کار خود 

قرار داده است.
وی بــا بیان اینکه حدود ۱۶ کیلومتر از بازه های اضطراری 
مجاری آبهای سطحی در سطح لایروبی شده است، تصریح 
کــرد: در اثــر این اقدامــات، حجــم گل و لای در حدود 
۲۵۶هزارمتر مکعب از بستر مجاری آب های سطحی تخلیه 
و  بســتر برای عبور سیلاب های احتمالی آماده سازی شده 

است.
معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای استان 
با بیان اینکه در ســال آبی جاری  نیز اجرای عملیات رفع 
موانع آبگذری رودخانه ها و مسیل ها همچنان استمرار دارد، 
تصریح کرد: طی این مدت ضمــن لایروبی و رفع آبگذری 

رودخانه ها حدود ۱۷ هکتار از بســتر رودخانه های سطح 
استان نیز رفع تصرف شده اند.

وی بیشــترین میزان لایروبی را مربوط به شهرســتان های 
ســلماس، خوی و چالــدران  بیان نمود و افــزود در این 
راستا بیشــترین رفع تصرفات در شهرستان های سلماس و 

میاندوآب انجام شده است. 
نیک نیا خاطر نشــان کرد: با توجه بــه اهمیت لایروبی و 
رفع موانع حادثه خیز در رودخانه و سایر مجاری آب های 
سطحی در محدوده شهرها و روستاها و  همچنین تکلیف 
قانونی شــهرداریها و دهیاریها در محدوده های مورد نظر، 
این امر موکداً توسط این شرکت به مسئولین ذیربط اعلام 
شده اســت و امیدواریم سایر دســتگاه های ذی مدخل با 
اقدام به موقع نســبت به رفع موانــع آبگذری در بازه های 
مســکونی و در محل تقاطع راههای مواصلاتی اقدام لازم 

را به عمل آورند.

از ابتدای امسال تاکنون انجام شد

لایروبیبیشاز۱۶کیلومترازمجاریآبهایسطحیآذربایجانغربی

 مدیر بندر شــهید حقانی بندرعباس گفت: کلیه ترددهای 
مسافری دریایی ورودی و خروجی این بندر به دلیل شرایط 

نامساعد جوی تا اطلاع بعدی، لغو شده است.
به گزارش صبح ساحل، »علیرضا ادیمی«، مدیر بندر شهید 
حقانی بندرعبــاس گفت: لغو ترددهای مســافری دریایی 
مرکز اســتان هرمزگان از ساعت شش صبح امروز – شنبه 

۲۷ مردادماه اعمال شده است.
وی بــا بیــان اینکه بر اســاس اعلام هواشناســی، امروز و 
فردا)یکشنبه( شــرایط جوی به گونه ای اســت که انتظار 
می  رود در اکثر مواقع ترددهای مســافری متوقف باشــد، 
افزود: در صورت کاهش سرعت باد و ارتفاع موج، شاورهای 

کلاس A+ و A قادر به تردد خواهند بود.
مدیر بندر شهید حقانی بندرعباس با اشاره به اینکه در حال 
حاضر کلیه ترددهای مسافری در مسیر این بندر به جزیره 

قشم و هرمز متوقف شده است، خاطرنشان کرد: همچنین 
انتظار می رود در روزهای دوشــنبه و سه شــنبه با افزایش 

فعالیت این سامانه، شرایط تردد دشوارتر شود.
ادیمی با اشــاره به اینکه شــرایط نامســاعد جوی از شب 
گذشــته آغاز شده است، عنوان کرد: شب گذشته نیز ناچار 
شــدیم ترددهای مسافری که تا ساعت ۲۳ ادامه دارد را، با 

حدود یک ساعت تعجیل، تعطیل کنیم.
مدیر بندر شــهید حقانی بندرعباس ادامه داد: شناورهای 
کلاس A+ قادر هستند در شرایطی که حداکثر سرعت باد 
۲۲ نات و ارتفاع موج ۳.۵ پا باشد، تردد کنند و این میزان 
برای شناورهای کلاس A، حداکثر سرعت ۲۰ نات و ارتفاع 

موج سه پا است.

مدیر بندر شهید حقانی بندرعباس خبر داد:

تعطیلیترددهایمسافریدریاییدرمرکزهرمزگان


